
Notulen Algemene Ledenvergadering  7 februari 2023 

 

54 leden aanwezig 

 

1 Opening en mededelingen van de voorzitter  

De voorzitter meldt dat er in het verband van het regelmatig voorzittersoverleg van 

de Delftse NBB-bridgeclubs weer gedacht wordt over een Denksportcentrum. 

Aanleiding: verschillende bridgeclubs + de schaakvereniging moeten zoeken naar 

andere behuizing. 

 

2 Notulen van de ALV februari 2022 

Toevoeging: Tineke Ruiter is in de kascommissie gekomen. 

 

3 Jaarverslag van de secretaris 

 

4 Financiën 

De begroting wordt toegelicht door de penningmeester. Enkele vragen (o.a. over de 

parkeervergunningkosten); de begroting is akkoord.  

De Kascommissie heeft de financiële administratie gecontroleerd en goedgekeurd; 

dechargeverlening.  

De voorgestelde contributieverhoging (vanwege verhoogde afdracht aan de NBB) 

wordt aangenomen: € 86 voor wie alleen lid van Prometheus is; € 70,50 voor wie nog 

bij een tweede NBB-club is aangesloten; € 65,33 voor wie bij nog twee andere NBB-

clubs is aangesloten. 

 

5 Wedstrijdzaken / Jaarverslag Technische Commissie 

 

6 Ledenwerving 

 

7 Bestuur 

Marian Reijmers wordt herkozen als voorzitter; ze wil nog één jaar in functie blijven.  

Siebe Auwerda wordt herbenoemd als bestuurslid/voorzitter Technische Commissie.  

Voor beide functies waren er geen tegenkandidaten. 

 

8 Commissies 

Joke van Velzen is aftredend in de kascommissie; Peter Kuiper treedt toe.  

Het volgende lustrum wordt in 2026 gevierd; in de ALV van februari 2025 zal een 

nieuwe Lustrumcommissie worden ingesteld. 

 

9 Jaarprogramma 2023-2024 

 

10 Rondvraag 

Wil Jutte wil het lidmaatschap van de NBB en het NBB-rankingsysteem dat we 

gebruiken in discussie brengen. In reactie worden als voordelen van het NBB-

lidmaatschap genoemd: het kunnen gebruiken van het ranking-systeem, het 

bondsblad, technische ondersteuning, diverse cursussen (ook voor 

wedstrijdorganisatie en arbitrage), toernooien, meesterpunten. Besloten wordt dat 

de Technische Commissie de plussen en minnen van rankingsysteem en NBB-

lidmaatschap op een rijtje zal zetten. Vervolgens zal het bestuur er naar kijken en er 

schriftelijk op terugkomen, maar er is geen intentie om ‘grijze club’ te worden. 

 

Cock Hazeu 
 


